
Spørsmål til kommunestyremøte 20.april 2023 vedr bygging av fleirbrukshall på 
Lauskar.

I kommunestyremøte datert 24.02.2022 vedtok kommunestyre å byggja ein fleirbrukshall på 
Lauskar med ei total kostnadsramme på kr 118 750 000,- inkl.mva.
I forrige formannskapsmøte opplyste ordfører om at det er fatta et nytt vedtak i 
kommunestyremøte 09.03.2023 og vedtaket om å byggja ein fleirbrukshall på Lauskar ikkje 
gjalt lenger.
Mitt spørsmål er da som følger;

1. Hvor mye offentlige kommunale midler er brukt internt og eksternt på 
reguleringsplanen og planleggingen av fleirbrukshallen på Lauskar.

2. Hva er grunnen til at ein har besluttet å ikkje byggje flerbrukshall på Lauskar.
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